

**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS
THE HAGUE**

**CONVENTION ABOLISHING THE REQUIREMENT OF LEGALISATION
FOR FOREIGN PUBLIC DOCUMENTS
(The Hague, 5 October 1961)**

Notification pursuant to Article 15 of the Convention

ACCESSION

São Tomé e Príncipe, 19-12-2007

According to Article 12, second paragraph, the Convention will have effect only as regards the relations between São Tomé e Príncipe and those Contracting States which will not have raised an objection to the accession in the six months after receipt of the present notification.

For practical reasons this six months' period will in this case run from 15 January 2008 to 15 July 2008.

AUTHORITIES

São Tomé e Príncipe, 19-12-2007

(Translation)

The Minister's Office and the Consular Affairs Department of the Ministry of Foreign Affairs, Cooperation and Communities are the competent authorities for the purposes of the Convention.

The contact details of the Ministry of Foreign Affairs, Cooperation and Communities are as follows:

Avenida Amílcar Cabral

CP 201

São Tomé

São Tomé e Príncipe

Telephone: +239 222309/224841

Fax: +239 223237

Switzerland, 07-01-2008

(modification)

Name:

Département des Institutions

Légalisation

Address:

14, rue de l'Hôtel-de-Ville

Case postale 3962

CH-1211 Genève 3

Tel.: +41 22 327 06 24

Fax: +41 22 327 23 50

e-mail: patrick.pm.muller@etat.ge.ch

The Hague, 11 January 2008

XII Legalisation No. 1/2008

**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS
LA HAYE**

**CONVENTION SUPPRIMANT L'EXIGENCE DE LA LÉGALISATION DES ACTES
PUBLICS ÉTRANGERS
(La Haye, le 5 octobre 1961)**

Notification conformément à l'article 15 de la Convention

ADHÉSION

São Tomé et Príncipe, 19-12-2007

En conformité de l'article 12, deuxième paragraphe, la Convention n'aura d'effet que dans les rapports entre São Tomé et Príncipe et les États contractants qui n'auront pas élevé d'objection à son encontre dans les six mois après la réception de cette notification.

Pour des raisons pratiques la période de six mois susvisée va en l'occurrence du 15 janvier 2008 au 15 juillet 2008.

AUTORITÉS

São Tomé et Príncipe, 19-12-2007

Le Cabinet du Ministre et le Département des Affaires consulaires du Ministère des Affaires Etrangères, Coopération et Communautés, sont les autorités compétentes pour la Convention.

Les coordonnées du Ministère des Affaires Etrangères, Coopération et Communautés sont le suivant:

Avenida Amilcar Cabral

CP 201

Sao Tomé

Sao Tomé e Príncipe

Téléphone: +239 222309/224841

Fax: 00239 223237

Suisse, 07-01-2008

(modification)

Nom:

Department of Institutions

Legalisation

Adresse:

14, rue de l'Hôtel-de-Ville

Postal code 3962

CH-1211 Genève 3

Tél.: +41 22 327 06 24

Fax: +41 22 327 23 50

e-mail: patrick.pm.muller@etat.ge.ch

La Haye, le 11 janvier 2008

XII Légalisation No. 1/2008